



DORPSRAAD

Berkel-Enschot

NOTULEN WERKOVERLEG

20 juni 2024 20.00 uur Schalm Parlatorium

1. Presentatie Wonen (Maaïke en Alieke, gemeente Tilburg).

Na een woord van welkom en voorstelrondje wordt het proces van eerste ontwerp nieuwe wijk tot realisatie toegelicht.

Aantal punten m.b.t. 'Project Akkers':

- November 2023: Akkers als project benoemd.
- Gesprekken geweest met o.a. huisarts, school, apotheek, projectontwikkelaars.
- Stedenbouwkundig schetsplan in onderzoek. Planning eerste kwartaal 2025
- Er wordt gewerkt aan een mobiliteitsvisie en een verkeersstudie.
- Er wordt een participatieplan opgesteld.
- Omgevingsplan wordt verwacht na vierde kwartaal 2026.
- De Dorpsraad vraagt aandacht voor het aanleggen van de ontsluitingsweg voordat wordt begonnen met het bouwrijp maken van het gebied.
- Er wordt een 'Planteam' samengesteld met:
 - o Bewoners omliggende wijken.
 - o Toekomstige bewoners.
 - o Leden van de Dorpsraad.
- Rol Dorpsraad: Meedenken en meewerken aan een enquête met als doel: het vragen naar de woonbehoefte van de inwoners. Dat zal gedaan worden met behulp van een communicatiemanager van de gemeente Tilburg. Kees, Wilma en Ben zijn hiervoor beschikbaar.

2. Opening en Mededelingen (Roland)

Anja, Marius en Tineke zijn afwezig.

De notulen van 23 mei 2024 worden goedgekeurd.

Binnengekomen stukken/mededelingen:

- Mail betreffende speeltoestellen Jasmijnlaan/Lijsterbeslaan. Zie mail van Roland ontvangen op 03-06-2024. Roland: complimenten voor de gemeente Tilburg en Kompaan.
- Voorstel openbare jaarvergadering dinsdag 15 oktober 2024. Datum akkoord. Kees, Ben, Wilma en Roland gaan nadenken over de inhoud voor deze avond. Eerste gedachte: 'Onderzoek woonbehoefte t.b.v. de nieuwe woningbouwlocaties.
- Vragenlijst studenten HAS inzake gebiedsontwikkeling Oostflank. Zie mail van Anja, ontvangen op 03-06-2024. Iedereen kan hieraan meedoen.
- Werkgroep 25 jaar Dorpsraad is opgeheven. Roland: Iedereen die heeft meegewerkt aan het succesvolle jubileum, bedankt.
- Afspraak m.b.t. informatie over 'Het Gilde', 20 juni 2024 om 13.00 uur. Roland en Ben zijn aanwezig geweest. Na een jarenlange onderhandeling is nu een nieuwe locatie gevonden. De procedure voor realisering van de verhuizing wordt in gang gezet.
- Afspraak te plannen over het houtstookprobleem: Donderdag 18 juli of woensdag 24 juli. Roland en Anton kunnen aanwezig zijn. Aan Anke doorgeven.
- Bewonersonderzoek Loonse en Drunense Duinen. Iedereen kan meedoen via:  https://buas.eu.qualtrics.com/jfe/form/SV_9vmZNGhKDnbV4TY

3. Draaiboek bij aftredende bestuursleden

Zie bijlage 20240606 Draaiboek aftredende bestuursleden DR BE. Het DB stelt voor dit vast te stellen. Iedereen is akkoord.

4. **Dorpsagenda** (schrijversgroepje Ben, Kees, Tineke en Wilma)
Versie met actiepunten staat op SP. Alle DR-leden moeten hun reactie in het document verwerkt hebben. Hoe gaan we hier verder aan werken? Het voorstel is om hiervoor een aparte bijeenkomst te plannen. Ben stuurt een 'datumprikker'.
5. **Gebiedsgericht werken**
 - Volgens onze 'gebiedsmanager' is er een eerste overleg geweest met het 'Kernteam' binnen de ambtelijke organisatie. Er wordt verder nagedacht over een manier waarop de Dorpsraad betrokken kan worden.
 - Op 18 juni 2014 is een netwerkborrel georganiseerd door ContourdeTwern en de Gemeente Tilburg. René, Roland, Ben en Wilma hebben zich aangemeld. Is als nuttig ervaren. O.a. informatie over T-Meter en 'Vluchtelingenwerk'.
 - Informatie van Ben: In het BD van 10/6 staat een artikel over een afsluiting van de Spoorlaan met daarin de volgende opmerking: "*Wel werd Grashoff gevraagd om aandacht te houden voor de betaalbaarheid van het ov en de bereikbaarheid van de dorpen. De wethouder gaat de provincie vragen om buslijn 9 via Udenhout door te trekken naar Biezenmortel*". Aanvullend hierop zijn namens de Dorpsraad 2 mails uitgedaan naar provincie en gemeente over onze zorgen en wensen m.b.t. het bus-/OV aanbod in Berkel-Enschot.
6. **Gebiedsontwikkeling Oostflank (Tineke, Roland en Kees)**
7. **WDR-overleg (Roland, Ben, Marius en René)**
8. **Werkgroep Communicatie (Ben, Kees en Wilma)**
 - Nieuwsbrief? Wordt even op een laag pitje gezet.
 - Afspraak over offerte betreffende aanpassingen website: Offerte is akkoord, contract is verlengd.
 - Jaarverslag. Wordt na de vakantie van de voorzitter vastgesteld.
 - Beheer website. Wie neemt beheer over van Eva: Wilma voor de eenvoudige invulling, verder wachten op nieuwe bestuurslid voor communicatie.
 - Facebook. Wie neemt beheer over van Eva: Anton wil dit gaan doen.
 - Hoe gaan we op zoek naar een nieuw bestuurslid 'communicatie'? Er wordt besloten om zo snel mogelijk een advertentie voor de vacature in 'De Schakel' en op sociale media te zetten.
 - M.b.t. 'Instagram' gaat Ben vragen of iemand van de gemeente Tilburg hiervoor beschikbaar is.
9. **Werkgroep Verrijk je Wijk / Financiën (Sjef)**
 - Aanvraag van de EHBO binnengekomen.
10. **Werkgroep Zorg en Welzijn (Wilma en Tineke)**
 - Wilma: M.b.t. 'Welkomstbrief': Er is contact met een andere ambtenaar die hiermee aan de slag gaat.
11. **Werkgroep Jeugd (Marius en René)**
 - Ben: Terugkoppeling van gesprek over Jongerencentrum. De opdracht is: 'Hoe kunnen we de jongeren betrekken bij interessante activiteiten? Daarnaast graag een 'fysieke' en 'digitale' plek om elkaar te ontmoeten.
12. **Werkgroep Cultuur en Evenementen (Anja, Sjef en Ben)**
 - In de week van 9 tot en met 15 september is de 'Week van de Democratie'. De vraag is of we interesse hebben als Dorpsraad om in gezamenlijkheid met de Raadsgriffie een deel van het programma in september te organiseren. Zie de mail van Anke, reeds ontvangen op 03-06-2024. Intussen via een tweede mail gemeld dat het programma al redelijk vol zit. Ook is bekend dat de burgemeester bij de basisscholen een les 'Democratie' wil verzorgen. Als Dorpsraad zien we geen mogelijkheid om hierbij een actieve rol te spelen. Roland zal dit aan Anke laten weten.

13. Werkgroep Veiligheid en Sport (René, Ben)

- Overleg aangaande invulling Veiligheidsdag met veiligheid partners. Mail uitgegaan naar Brandweer, Politie en Buurtpreventie als key-spelers in het veiligheidsveld. Positieve reactie vanuit Politie en Buurtpreventie (brandweer nog met verlof) om gesprek aan te gaan over de toekomstige invulling van de veiligheidsdag. Afspraken zijn/worden komende weken gemaakt. René is begonnen met gesprekken m.b.t. behoeftepeiling. Ook in gesprek met 'sportambtenaar'.
- Verzoek gedaan aan (grotere) sportverenigingen om een keer bij hun bestuursvergadering te kunnen aansluiten.

14. Werkgroep ICT (René en Wilma)

- Status gebruik SP. Op verzoek is hulp van Wilma of René beschikbaar bij het gebruik van SP.
- Status overgang mailboxen van Webkracht naar MO 365: status update: Op 17 juni heeft Stan laten weten dat hij samen met Pim (Webkracht) een planning opstelt.

15. Ondernemers (Ben)

- Gesprek wethouders 4 juni betreffende Rauwbraken. Zie info in de email bij versturen agenda. Ben: Complimenten voor wethouder v.d. Pol voor zijn steun voor de gepresenteerd plannen. Het wordt projectmatig opgepakt.
- Aanzet voor project 'Inrichting Dorpshart'. Er is een brochure beschikbaar.
- Vraag van Ben: Is er wel eens een 'open dag' geweest van bedrijven. Dat is niet het geval.

16. Actiepuntenlijst (Anton)

Zie bijlage 20240606 Actiepuntenlijst DR BE

Dit document is in 'landscape', inclusief nieuwe kolom 'Streefdatum'.

Gaan we een 'Streefdatum' koppelen aan actiepunten? Voorstel DB: volgende vergadering bespreken. Akkoord.

17. Activiteitenkalender (Anja)

18. Rondvraag

- Kees: Er is op verschillende locaties weer overlast van ratten.
- Eva: Wat is de stand van zaken m.b.t. de 'Coffeeshop'? Ben: het advies van de juristen wordt door de burgemeester behandeld.
- René: Er is een uitnodiging van Handboogvereniging De Meierijers om als Dorpsraad een keer te komen schieten.

19. Afscheid Eva

- Roland: tijdens het inspreken door Eva m.b.t. de 'coffeeshop' was ik onder de indruk van Eva en zag haar als een goede vervanger van ons vorige bestuurslid communicatie. Eva bedankt voor je goede impuls voor een nieuwe 'huisstijl' en het ophogen van onze ambitie m.b.t. communicatie. Heel jammer maar begrijpelijk en verstandig dat je stopt. De dank van de Dorpsraad werd tot uiting gebracht door een kaart met persoonlijke afscheidswaarden, een cadeaubon en een boeket bloemen.
- Eva: Ik vond het superleuk om te doen. Ook jullie allemaal bedankt voor de zeer prettige samenwerking. Advies: het is veel werk, probeer meerdere mensen te vinden die een deel van de taken kan/ wil oppakken.

20. Sluiting: Roland sluit om 22.00 uur de vergadering.